
Zpráva o činnosti odboru SPV TJ Sokol Řepy za rok 2021. 

 

 

Celý rok 2021 byl ještě poznamenán dlouhým obdobím pandemie coronaviru.  

Ve druhém pololetí se však situace uvolnila a naše oddíly se probudily k životu. Zejména šlo 

o oddíly rodičů a dětí a předškolních dětí, které přestaly díky pandemii v podstatě existovat 

a začínaly tak od září úplně nově. Také oddíl žáků měl problémy, ale podařilo se ho obnovit. 

Oddíly mužů, žen, rekreačního volejbalu a gymnastiky se snažily fungovat i v době pandemie, 

ale vždy jen na krátko, pokud to trochu šlo.  

 

Přes léto se podařilo navázat na činnost oddílu rekreačního volejbalu. Jakmile to šlo, vrátili se 

do haly SC Řepy. Ale záhy zjistili, že by nájem nedokázali uhradit a požádali proto 

o ukončení smlouvy a znovu navázali spolupráci v ZŠ Dědina, kde již dříve působili. Pan 

ředitel Dunděra, který byl kdysi u nás v Řepích na ZŠ Žalanského, jim vyšel vstříc, a tak se 

oddíl, jehož členy jsou z větší části muži a ženy seniorského věku, opět vrátil k pravidelné 

činnosti 2x – 3x týdně. Využívají tak opět i nájem na ZŠ Laudova a ve spolupráci s oddílem 

volejbalu i kurty u Sokolovny. 

 

Oddíl mužů, který se zabývá zejména rekreační halovou kopanou, přežil v podstatě 

ve stabilní sestavě. 

 

Také ženy se vrátily ke cvičení, jakmile to bylo možné. Působí ve fitcentru SC Řepy a také 

u tohoto oddílu je členská základna z velké části stabilní. Stabilní jsou také cvičitelky tohoto 

oddílu. Madlenka Havelková se však rozhodla ze zdravotních důvodů ukončit svou 

cvičitelskou činnost a ženy se s ní nerady rozloučily a poděkovaly hezkou kyticí. Ale hned 

začátkem letošního roku uspořádaly malou slavnost při příležitosti životního jubilea naší 

služebně nejstarší cvičitelky, MUDr. Marty Mikulejské (75).  Bez ní si tento oddíl snad ani 

neumíme přestavit. Současně s ní oslavily také jubileum naší zřejmě nejstarší aktivní 

cvičenky, Aničky Šíchové. Z krátké oslavy byla pořízena fotodokumentace, takže ji určitě 

zveřejníme. Martu Mikulejskou však čeká ještě jedno velké ocenění. 30. dubna jí bude 

předáno nejvyšší vyznamenání České asociace Sport pro všechny, zlatý odznak Dr. Miroslava 

Tyrše. Všechno to pak hezky sepíšeme a pochlubíme se jak na internetu, tak v Řepské 17. 

Významně se na vedení tohoto oddílu podílí také Olina Laňková, která si vedle vedení oddílu 

rodičů a dětí vždycky najde čas, aby zaskočila u žen, pokud je to potřeba. Určitě však nastala 

doba, abychom si zajistili další, novou cvičitelku, která nám u žen pomůže. Nejraději bychom 

si vyškolili někoho z vlastních řad, ale to se zatím nedaří. 

 

Dobře si v té složité době coronaviru vedla také Gymnastika. Děvčata trénovala i v době 

pandemie. Jednak tzv. on-line a pokud to bylo možné, využívaly také venkovní hřiště. V létě 

se podařilo uspořádat soustředění v Dobřichovicích, kde je vybavené gymnastické centrum. 

A ukázalo se, že to byl významný počin, protože v podzimních soutěžích v TeamGymu se pak 

podařilo jak družstvům mladších, tak starších kategorií, získat neobvykle mnoho medailí 

a velmi dobrých umístění. A jsme také pyšní na 2 naše gymnastky, Klárku Štěpánkovou 

a Katku Behúnovou, které byly vybrány do české juniorské reprezentace a zúčastnily se 

Mistrovství Evropy v TG v Portugalsku a to velmi úspěšně. České družstvo skončilo na 

5. místě, hned za nejlepšími, severskými státy, kde se na tento sport velmi specializují. A další 

velkou radost máme, že pro nové soutěžní období bylo vybráno do přípravy české 

reprezentace hned 5 našich děvčat. Pro letošní rok proto plánujeme opět soustředění 

v Dobřichovicích, ale to je vhodné hlavně pro závodní družstva v Teamgymu.   

Máme také pozvání zúčastnit se na přelomu července a srpna celorepublikového soustředěni 

v Italii. 



Vedle toho má však oddíl početnou přípravku, která si také zaslouží nějakou prázdninovou 

činnost. Proto připravujeme i druhé soustředění, a to v osvědčeném sportovním centru 

ČASPV v Doubí u Třeboně.  

 

 A nezanedbáváme ani tradiční gymnastickou přípravu a trénink včetně využívání tradičního 

gymnastického nářadí. Máme radost, že některé z našich nejmladších děvčat se již nyní 

zúčastnily pražských gymnastických závodů.  

Pro regeneraci si některá družstva zvykla využívat také bazén ve SC Řepy. 

Náš gymnastický oddíl má naštěstí dost kvalifikovaných trenérů, takže nezbývá než jim všem 

popřát do dalšího období hodně úspěchů. 

 

Tak jako všichni, tak i odbor SPV řeší dnes a denně ekonomiku. Vzhledem ke změně principů 

v dotaci městské části Praha Řepy, došlo od ledna letošního roku prakticky u všech oddílů ke 

zvýšení příspěvků, nejvíce samozřejmě u gymnastiky, která má nejvyšší náklady. Tam se však 

také nejvíce podílejí ještě na dalších nákladech jak členové, tak samozřejmě jejich rodiny. 

Kromě dotace m. č. Řepy jsme získali také menší příspěvek z grantu hl. m. Prahy 

a významnou podporou je dotace Národní sportovní agentury, tj. pro nás České unie sportu, 

která nám pokrývá většinu odměn pro cvičitele a trenéry dětí a mládeže. 

 

Na závěr trochu statistiky.  

Členská základna našeho odboru SPV je dlouhodobě vcelku stabilní, ale díky pandemii 

samozřejmě výrazně klesla. Úbytek se nám však daří postupně vyrovnávat, takže 

předpokládáme, že koncem roku se vrátíme k dlouhodobému průměru. 

V roce 2021 jsme měli celkem 216 členů, ale za rok 2019, tj. bez pandemie, jsme měli 

234 členů. V současné době máme 199 členů, ale předpokládáme, že od září se členská 

základna opět zvýší.  

 

O oddíly SPV se stará celkem 25 kvalifikovaných cvičitelů a trenérů, z toho gymnastika má 

12 trenérů a z toho 6 pracuje intenzivně několikrát týdně se závodními družstvy. 

 

Vzhledem k situaci je pro nás v současné době nejdůležitější stabilizovat pravidelnou činnost 

všech oddílů a získávat nové cvičitele a trenéry, kterých není nikdy dost. Ti stávající se snaží 

o zvyšování kvalifikace účastí na různých seminářích a akcích, a to samozřejmě rádi 

podporujeme. 
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